

**SENTRALSTYREMØTE 11.-13.02.10****Saksbehandler: Morberg****Sak 02/11 Referat fra sentralstyremøte 12.-14. november****Tilstede:**

Dan-Raoul Husebø Miranda, Anders Garbom Backe, Kjetil Hermansen, Amund Bugge, Matias Bravo-Jara, Espen Urkegjerde (kun lørdag), Linea Solgård, Lin-Marit Bjerkemo, Anine Humlen, Mari-Kristine Morberg (referent)

**Forfall:**

Anna Marie Antonsen, Cecilie Andersen, Daniel Stønjum Rømuld

**Sak 50/10 Innkalling og saksliste**

*"Innkalling og saksliste godkjent"*

**Sak 51/10 Referat fra forrige møte**

*"Referat godkjent"*

**Sak 52/10 Orienteringer****a. Medlemsrekruttering**

Vi er ca. 879 betalende medlemmer. Det betyr at vi runder 900 medlemmer før nyttår, men ikke de tusen vi hadde mål om. Vi jobbet med verving på e-post, men det har blitt sent ut feil. Vi skal gi tilbakemelding til HEF. Vi jobber med SMS-innmelding og betaling.

Vi har facebookannonser gående. Vi har litt under 400 klikk, men det er vanskelig å si hvordan resultatet blir.

Kjetil foreslår ringerunde, - til de innmeldte, som ikke har betalt. Espen liker ikke å bli ringt til. Dette må skje neste uke, Kjetil, Espen sørger for dette og etter hvert får de hjelp av Matias.



## **b. Styrets runde**

42  
43  
44  
45  
46  
47  
48  
49  
50  
51  
52  
53  
54  
55  
56  
57  
58  
59  
60  
61  
62  
63  
64  
65  
66  
67  
68  
69  
70  
71  
72  
73  
74  
75  
76  
77  
78  
79  
80  
81  
82  
83  
84  
85  
86  
87  
88  
89  
90  
91  
92  
93

**Dan-Raoul:** Har vært i Tromsø på besøk, hovedstyremøte + fylkessamling, besøkte Vadsø, vært på samarbeidsutvalgsmøte mellom HEF og HU, jobba med arbeidsgruppa for tro - og livssyn i LNU, vært med på UngDialog, vært i Polen med IHEYO, hovedstyremøte og fylkesledersamling i HEF, vært innom konfirmantinstruktørkurs, lederkonferanse i LNU, AU-møter, SMS-kontingentmøter, inkluderingsseminar, lokallagsledersamling, kontaktkonferanse med BLD, personallederkurs.

**Linea:** Inkluderingsseminar, + arbeid etterpå, vært på IHEYO, vært på sosialhelg i Kristiansand, lokallagsledersamling, holdt innlegg, LNU ledersamling.

**Anders:** Ledet lokallagsledersamling, vært i Polen på IHEYO-møte, jobbet en del med rekruttering, vært på et UngDialog-møte, vært på møte sammen med Kronprinsen, lest dikt på HEF sitt estetikkurs. Vært på kongresskomitémøte til verdenskongressen, vært på LNU-kurs om rekruttering av medarbeider, vært på Kontaktkonferansen, vært i kontakt med HEF Vestfold om oppstart av studentlag. Laget en liten side om flyktninghjelpen.

**Espen:** Vært på lokallagsledersamling, inkluderingsseminar, UngDialog, Kronprinsen, årsmøtet til Oslo, informasjonsmøte til Akershus, paintball.

**Kjetil:** AU-møter, første budsjettbehandling til HEF, inkluderende skoleavslutninger, lokallagsledersamling, holdt økonomibolk, frifonds-fordeling, supermidler, sendt søknad til LNU om filosofiseminar,

**Anine:** Var med på lokallagsledersamling, inkluderingsseminar, deltatt på mange HEF-møter, besøkt et elevråd, deltatt på HEF sitt grunnkurs, planlegger oppstart av lokallag i Ålesund. Skal til Volda neste helg for å snakke om HU.

**Matias:** Lokallagsledersamling, UngDialog, vært med Oslo lokallag.

**Ida:** Akershus-møte, alle MiniDialog, valgt inn i interimstyret til UngDialog, jobber med å holde Oslo i gang, møte med kronprinsen, observatør på budsjettbehandling til HEF, besøkt både Hamar og Gjøvik lokallag, tatt kontakt med skoler. Meldt seg som menneskebok.

### **Lin-Marit:**

Inkluderingsseminar, lokallagsledersamling, deltok på HEF sitt fylkesseminar, vært på konfirmasjonslederkurs, vært i Polen, jobbet med HU lokalt. Lurer på å reise til Narvik, for å starte opp lokallag der. Vil også reise til Harstad utpå nyåret.

## **c. Sekretariatet**

**Mari-Kristine:** Inkluderingskampanje, jobba med materiale, HEF sin ansattesamling, deltatt på flere debattmøter med Levi Fragell, vært på samarbeidsutvalgsmøte mellom HEF og HU, jobba med arbeidsgruppa for tro - og livssyn i LNU, vært med på UngDialog, AU-møter, SMS-kontingentmøter, inkluderingsseminar, lokallagsledersamling,



94 jobbet en del med rekruttering, vært på møte sammen med Kronprinsen,  
95 verdenskongressen og IHEYO, vært på LNU-kurs om rekruttering av  
96 medarbeider, første budsjettbehandling til HEF, Frifondsfordeling og supermidler.

97  
98  
99

#### **d. Økonomistatus**

100  
101

102 Kjetil orienterer. Det kommer en del store utgifter knytta til  
103 lokallagsledersamling og til inkluderingskampanje, ellers er det mindre poster.

104

105 Man kan legge inn en kolonne med prognosebudsjet, men det kan komplisere  
106 budsjettet. Så det er greit, sånn som det er, med mindre noen i sentralstyret  
107 ønsker dette.

108

#### **e. Inkluderende skoleavslutninger**

109

110

111 Kampanjen er i gang. Folk har vært på besøk på skoler. Om tre uker er det  
112 aksjonsdag, den 4. desember. 19., 26. nov og 3. des. kjører vi annonser for HU  
113 under sterke meninger i Dagbladet fredag. Det blir noe i Fri Tanke og i Humanus,  
114 medlemsbladet til Oslo. I kveld er det satt opp workshop, hva vil sentralstyret at  
115 HU skal gjøre under aksjonen? Lokallagene må søke om standstillatelse senest  
116 på mandag.

117

118 Dan-Raoul har sendt ut orientering om saken i Egersund, men så vidt vi forstår  
119 på Elevorganisasjonen, har vi en god sak. Dan-Raoul holder dere orienterte.

120

121 Øve på stand og lokallagsstand. Lær deg gullsetninga!

122

123 Dere MÅ følge opp inkluderingskonsulentene og lokallagene.

124

#### **f. Lokallagsledersamling**

125

126

127 Bra, vi var flinke, god planlagt, god stemning, gjennomføringen var veldig bra,  
128 litt stress innimellom. Veldig vekslende tilbakemeldinger. Kunne trengt hjelp til å  
129 rydde etter middag.

130

131 Matias - dersom ansvar er bedre planlagt er det bedre for meg, for da gjør jeg  
132 mer.

133

133 Lin-Marit - burde vært tydeligere ansvar.

134

134 MK – følge opp eget ansvar!

135

135 Ida – spill. Burde vært bedre forberedt.

136

136 Espen – lage ryddegrupper.

137

137 Matias – flere undergrupper, en sette fram og en rydde?

138

138 Dan-Raoul – ta initiativ til å spørre om man skal hjelpe!

139

140 Konkrete arbeidsoppgaver. – punktliste. Hva er kjøkkenansvar?

141

142 Store spredninger, mellom 2-5. Vi må vurdere å legge opp seminaret på to  
143 forskjellige nivå. Matias kan bidra med en liste, - med gode tips!

144

145 Dere er rollemodeller! ☺



146 Bare spør!  
147 Helga var veldig veldig bra!  
148 Kjempeinnsats!

149  
150 Maten – positivt overraska, men kanskje håndtering av maten.  
151

152 Litt kjedelig sosialt for de over 20. De som er under 20 tar kanskje mer initiativ.  
153

154

155

156

### ***g. Filosofiseminar***

157

158 Nest siste helga i januar skal vi ha filosofiseminar, hvor temaet er filosofiske  
159 samtaler. Dan-Raoul har lyst til å være med å arrangere seminaret. Har lyst til å  
160 basere seg på HEF sitt opplegg om filosofiske samtaler. Det er ønskelig å få Hans  
161 Christian Nes og Morten Fastvold til å komme og arrangere dette for oss.  
162

163 18-årsgrense? Dette har vi snakka om lenge. Dan-Raoul ønsker ikke det nå, men  
164 senere dersom det er lagt bedre til rette. Understreke i påmeldinga at dette er et  
165 krevende seminar. Motivasjonen for å delta er viktig.  
166

167 Kjetil har sendt søknad til LNU. I søknaden fokuserte han og Cecilie på  
168 vitenskapsteori, hva som er sannhet, hvordan kan man vite hva som er sant?  
169

170 Dan-Raoul, Kjetil, Lin-Marit vil være med å arrangere. Ida, Matias og Daniel, er  
171 også satt opp som ansvarlige for dette seminaret. Mari-Kristine kommer ikke til å  
172 jobbe med dette seminaret. Sentralstyret får 25 % avslag på seminaravgift.  
173

174 Antall deltagere? 30-40 deltagere.  
175

176 Bra med få deltagere, - gå i dybden. Ikke noe problem å aktivisere folk en hel  
177 dag. Gjøre det mulig å forstå likevel. Vekt på deltakelse. Det hadde vært bra  
178 med fokus på humanisme. Sentralstyret ønsker å bruke dette både som en  
179 innledning og en avslutning, på fredag og søndag.  
180

181 En rød tråd kan være filosofiske samtaler som er relevante for humanisme. Hva  
182 vil det si at vi setter menneske i sentrum?  
183

184 Levi Fragell og aktiv dødshjelp, kan også være en aktuell innledere for en  
185 diskusjon.  
186

187 Halve sentralstyret ønsker et seminar med høyere aldersgrense. Det bør derfor  
188 vurderes til neste gang.  
189

190

191

### ***h. Sommerleir 2011***

192

193  
194 6.-11. august. Internasjonale sommerleir. Bjørn Torjus Hansen og Oda Aase  
195 Johnsen er sommerleirsjefer. Praktisk tilnærming til humanisme og fred. På  
196 Numedal idrettskole.  
197



198  
199  
200  
201  
202  
203  
204  
205  
206  
207  
208  
209  
210  
211  
212  
213  
214  
215  
216  
217  
218  
219  
220  
221  
222  
223  
224  
225  
226  
227  
228  
229  
230  
231  
232  
233  
234  
235  
236  
237  
238  
239  
240  
241  
242  
243  
244  
245

**i. Verdenskongressen**

Sitter i kongresskomite, jobber med kontakt med IHEYO, jobber for å få til skype-møte med Silvana og Gea, som sitter i styret i IHEYO. I kongresskomiteen snakker man om generelle praktiske ting. 1250 for ungdom. Vi ønsker at så mange som mulig fra HU kommer.

Vi lurer på om HU kan sponse reise for sentralstyret, både sittende og sentralstyret 2011. Dette vedtas.

**k . IHEYO og Internasjonalt**

Amund ble valgt inn i IHEYO-styret, da Dan-Raoul, Anders, Lin-Marit, Linea og Amund deltok på IHEYOs generalforsamling. Det var representanter fra Finland, England og Polen tilstede. Deltok på ateist-marsj i Krakow. Fikk mange internasjonale kontakter. Vi ble invitert på mange leire.

IHEYO-styret var ikke i stand til å gjøre ferdig regnskapet. Det er mulig at det blir 3.-5. desember i Amsterdam. Kjetil og Amund bør reise.

**Sak 53/10 Frifond 2011**

Dan-Raoul foreslår å øke prosjektmidlene. Kanskje helt opp til max 30 %.

**Sentralstyrets vedtak:**

*"Sentralstyret vedtar HUs interne retningslinjer for Frifond 2011 slik den foreligger i saksdokumentet med endring om økte prosjektmidler til 30 %."*

**Sak 54/10 Supermidlene 2010**

Kjetil orienterer. Oslo har overbudsjettet, både i transport og mat.

**Sentralstyrets vedtak:**

*"Oslo lokallag mottar NOK 20.171,- i støtte fra HU sentralt til å arrangere hyttetur."*

**Sak 55/10 Økte demokratiske rettigheter i HEF**

Kjetil orienterer. Kjetil vil gjerne lede utvalget, Anine er med.

**Sentralstyrets vedtak:**



246 "Sentralstyret ber Kjetil og Anine formulere et forslag til HEFs landsmøte  
247 hvor HU innvilges skikkelige demokratiske rettigheter. Forslaget oversendes  
248 resten av sentralstyret før 1. januar for gjennomgang og godkjenning før  
249 utvalget sender det til HEFs fylkes- og lokallag for å ha større støtte til  
250 landsmøtet."

251  
252

### 253 **Sak 56/10 Arbeidsfordeling sentralstyret og AU**

254 Dan-Raoul orienterer. Cecilie har fått innvilget tre måneder permisjon. Noen  
255 må derfor ta over hennes regionsansvar.

256

257 Espen kan gjerne ta ansvar for Egersund og Jæren.

258 Lin-Marit har også lyst, det er lite å gjøre med sine lokallag. Lin-Marit blir  
259 ansvarlig for Jæren, samt Egersund og Dalane.

260

261 Hvordan kan sentralstyret involveres i større grad? Hvordan kan AU legge til  
262 rette? Hva må sentralstyremedlemmene gjøre? Er det fornuftig å utvide AU?

263

264 Maktfordelinga handler ikke bare om AU, men også at sentralstyret må ta  
265 initiativ.

266

267 Vi må bedre kommunikasjonen. Hvordan kan vi få til dette bedre? Ring!

268

269 Hva kan vi gjøre for at sentralstyret blir mer involvert:

270

271 - Docs. utlyse oppgaver!

272 - Gi bestemte oppgaver til bestemte personer

273 - Klagemelding til HEF og mer penger?

274 - Torill vil gjerne hjelpe til.

275 - Må man ikke bo i Oslo? På ingen måte!

276 - Begynne å bruke Skype. Ta gjerne referat.

277 - Dan-Raoul er veldig tilgjengelig. Du kan alltid få tak i ham.

278 - Nye kommunikasjonsformer.

279 - Løsningsorienterte? Positivt!

280 - Espen er ledig fra første helga i desember.

281 - Bruk SMS til Matias.

282 - Små oppgaver passer Matias bra.

283 - Prioriteringer! Det må vi bli flinkere til.

284 - Det er bra å definere hva folk liker å arbeide med og hvordan man bør bli  
285 kontakta.

286 - Arbeidsøkt, det er bra. Sett av en dag til å jobbe med HU.

287 - Utvikle konseptet med dugnadsdag. Kan også bruke skype. En i  
288 sentralstyret har mer ansvar for dugnad.

289 - Dugnadsleder, Anine, og Lin-Marit er assistent.

290 - Ta med en ekstra stilling, 50 %.

291 - Alle legger til Dan-Raoul på Skype.

292

293

294

### 295 **Sak 57/10 Vedtektsendringer**

296



297 Espen har tatt over fra Cecilie. Vi har skrevet inn med rødt, der vi mener  
298 endringer bør til, mens andre ting, er større diskusjoner.  
299

300

## 301 **Forslagene**

### 302 **Endring til § 2 Formål, første avsnitt**

303

304 *"HUMANISTISK UNGDOM er en humanistisk organisasjon for ungdom.*  
305 *Organisasjonen baserer seg på det norske humanistmanifest 2006.*  
306 *Humanismen har et positivt menneskesyn og er uten religiøse forestillinger*  
307

#### 308 **Endring:**

309 *"HUMANISTISK UNGDOM er **en organisasjon for ungdom som identifiserer seg***  
310 ***med livssynet humanisme.** Organisasjonen baserer seg på det norske*  
311 *humanistmanifest 2006. Humanismen har et positivt menneskesyn og er uten*  
312 *religiøse forestillinger." **OK***  
313

### 314 **Endring av § Formål, andre avsnitt**

315

316 *"HUMANISTISK UNGDOM ønsker at alle ungdommer kjenner til og tenker*  
317 *over sitt eget livssyn, og vil jobbe for unge humanisters interesser. "*  
318

319

#### 320 **Endring:**

321 *"HUMANISTISK UNGDOM ønsker at alle ungdommer **har god kunnskap om sitt***  
322 ***egent livssyn og reflekterer over dette,** og vil jobbe for unge humanisters*  
323 *interesser." **Bytte tilbake?***  
324

### 325 **Endring av § 5 Landsmøtet, andre avsnitt**

326

327 *"Landsmøtet består av styrets leder og delegater valgt av lokallagene og*  
328 *organisasjonens direkte medlemmer. Lokallagenes delegater fordeles etter*  
329 *det tellende medlemstallet i lokallaget den 31. desember foregående år."*  
330

#### 331 **Endring:**

332 *"Landsmøtet består av styrets leder, ~~og~~ **OK** delegater valgt av lokallagene og*  
333 *organisasjonens direkte medlemmer. Lokallagenes delegater fordeles etter det*  
334 *tellende medlemstallet i lokallaget den 31. desember foregående år."*  
335

### 336 **Endring av § 5 Landsmøtet, tredje og fjerde avsnitt**

337

338 *"Hvert lokallag tildeles en delegat per påbegynte 20. medlem, oppad*  
339 *begrenset til fem delegater.*  
340

341 *Alle direkte medlemmer regnes som én gruppe med samme rettigheter*  
342 *som et lokallag. Sentralstyret skal sørge for at direkte medlemmene gis*  
343 *anledning til å velge representanter til landsmøtet. "*  
344

#### 345 **Endring:**



346 "Hvert lokallag tildeles en delegat per påbegynte 20. medlem., ~~oppad-begrenset~~  
347 ~~til fem delegater.~~  
348 **Beholder denne.**

349  
350  
351 | **Maksimalt antall delegater er fem.** Alle direktemedlemmer regnes som én gruppe  
352 med samme rettigheter som et lokallag. Sentralstyret skal sørge for at  
353 direktemedlemmene gis anledning til å velge representanter til landsmøtet."  
354

#### 355 **Endring av § 6 Sentralstyret, andre avsnitt**

356 "Det skal avholdes valg til Sentralstyret hvert år. **Alle valgperioder er**  
357 **toårig**, foruten leder som velges årlig. Økonomileder, tre styremedlemmer  
358 og to varamedlemmer velges i oddetallsår. Nestleder, tre styremedlemmer  
359 og to varamedlemmer velges i partallsår."  
360

#### 361 **Endring:**

362 Spørsmålet her blir om vi også skal begrense valgperioden til varamedlemmer til  
363 ett-årige verv, slik at disse vervene i større grad enn i dag kan brukes som  
364 "rekrutteringsposter".  
365

366 **Begrensa antall møter og erfaring, det kan være problematisk.**  
367 **De fleste er likevel enige i at dette er en god ide.**  
368

369

#### 370 **Endring av § 6 Sentralstyret, andre avsnitt**

371 "Det skal avholdes valg til Sentralstyret hvert år. Alle valgperioder er  
372 toårig, foruten leder som velges årlig. **Økonomileder**, tre styremedlemmer  
373 og to varamedlemmer velges i oddetallsår. **Nestleder**, tre styremedlemmer  
374 og to varamedlemmer velges i partallsår."  
375

#### 376 **Endring:**

377 Det har tidligere vært diskutert om vi skal endre navnene på nestledervervene,  
378 da gjerne økonomiledervervet har virket litt "skremmende". Samtidig virker  
379 nestledervervet svært lite konkret, og sier lite om hvilke oppgaver nestlederen  
380 har å gjøre. Det er også løftet en diskusjon om hvorvidt vi skal utvide med et  
381 tredje nestlederverv for å øke Arbeidsutvalgets kapasitet. Det sentralstyret her  
382 må se på er hva som kan være mer passende navn for nestledervervene, evt.  
383 muligheten for å sette ned ennå en nestleder til sentralstyret.  
384

385

#### 386 **Fra sentralstyrets diskusjon:**

387 I forhold til navn: organisatorisk, politisk nestleder, sosial eller miljø. Fordelen er  
388 å gi mer spesifikke navn, korrekt beskrivelse av jobben man gjør. Kan også kalle  
389 1., 2., og 3. nestleder. Organisatorisk, inneholder økonomi og  
390 organisasjonsutvikling. Det kan være vanskelig å forstå, kanskje vil noen blande  
391 organisatorisk og organisasjonskonsulent?  
392

393

394 Ser behovet for å utvide AU, men da blir sentralstyret veldig topptungt. Bør  
395 tilsvarende heller øke sentralstyret, men det er heller ikke ønskelig, da vi  
396 allerede har et stort sentralstyre. Da vil AU utgjøre nesten halvparten av  
397 sentralstyret, med valg.





398 Dersom vi skal ha inn en tredje person i AU, MÅ denne være en jente. Den siste  
399 personen kan eventuelt representere styremedlemmene.

400

401 Motforestillinger mot å utvide med et nestlederverv i sentralstyret.

402

403 Hva med en 50 % stilling for en stund?

404

405 HEF bør ta inn over seg, hvor utrolig mye arbeid som legges ned, i HU.

406

407 AU gir innspill til vedtektskomité om forslag til navn og arbeidsfordeling.

408

409

410 **Tilleggsforslag til § 6 Sentralstyret**

411

412

413 *"Sentralstyrets virketid skal være fra 1. juli inneværende år til 30. juni*  
414 *påfølgende år."*

415

416 **Tilleggsforslag:**

417 *Spesielt i forbindelse med å ta over ledervervet i organisasjonen kan det være*  
418 *problematisk å ta over i april. I den forbindelse foreslår saksbehandler å sette*  
419 *sentralstyrets virketid fra 1. juli inneværende år til 30. juni påfølgende år. Dette*  
420 *åpner for at det er lettere å ta over verv etter avsluttet skoleår, og det gir*  
421 *samtidig mulighet for det gamle sentralstyre å gjøre ferdig påbegynte prosjekt,*  
422 *evt. mulighet til å overføre dette til de nye tillitsvalgte. 1. juli er satt som*  
423 *overgangsdato fordi at det gir alle mulighet til å avslutte inneværende skoleår,*  
424 *og ellers tilpasse seg sitt nye verv i organisasjonen. Det åpner også for at forrige*  
425 *sentralstyre får en klarere oppgave i forbindelse med sommerleir m.m.*  
426 *Overgangsperiode 1. juli er også praktisert i andre ungdomsorganisasjoner som*  
427 *for eksempel Press – Redd barna Ungdom.*

428

429 **Fra diskusjonen:**

430

431 Dersom dette skal utføres, må dere bli sittende over to måneder mer enn dere  
432 regnet med. Hva mener sentralstyret om det?

433

434 Hvordan gjør man dette i forhold til sommerleir?

435 Man kan likevel invitere de nye med på styremøte i juni. Er dette en  
436 overlappingsperiode? Det kan være en veldig god ide.

437

438 Deretter blir man satt skikkelig inn som styre på sommerleiren? I så fall bør man  
439 ha landsmøte senere også. I mai er det eksamener og konfirmasjon.

440

441 Stemning for overlappingsperiode blant sentralstyret.

442

443 Da må et annet vedtak i tillegg til dette. Eventuelt kan man få til et  
444 spesialvedtak, hvor leder kan sitte fram til 30. juni.

445

446

447 **Ytterligere forslag:**

448



449 Fylkeslagsforslag fra Kjetil – forum hvor lederne møtes. Utveksler og prøver å  
450 løse problem. Anine: Vi har jo lokallagsledersamling. Det skal fungere slik.  
451

452 **Sentralstyrets vedtak:**

453 | *"Sentralstyret diskuterer framlagte forslag til vedtektsendringer, og velger*  
454 *Espen som ansvarlig til å fremlegge ferdig landsmøtepapir til neste*  
455 *sentralstyremøte. Anne og Ida hjelper ham."*  
456

457

458 **Sak 58/10 Aldersgrense ved utenlandsreiser i HU**

459 Espen orienterer. Vanligvis har vi dessverre veldig kort tid til å planlegge  
460 deltagelse internasjonale arrangementer på, derfor er det vanskelig å be om  
461 godkjenning fra foreldre. Dersom vi tar med en person under 18 år med på et  
462 arrangement, så har du ansvar for denne personen. Dan-Raoul foreslår at på  
463 arrangementer god tid i forveien, og dersom det foreligger godkjenning fra  
464 foreldre, kan personer under 18 få delta.

465

466 Mari-Kristine er i mot et slikt kompromiss. Selv om kompromisser er bra, har  
467 man ikke prinsipiell enighet. Da blir det straks vanskelig å administrere. Hva er  
468 god nok tid? Hvordan vil dette fungere i praksis?  
469

470 Ingen skal drikke alkohol på tur, hvis noen under 18 reiser. Har vi likevel ansvar  
471 hvis vi har fått foreldrenes underskrift?  
472

473 Anine: Det går raskt å skrive under på et slikt dokument, derfor er det ikke et  
474 argument om tid godt nok.  
475

476 Ida: Bør ta til etterretning det Mari-Kristine sa, vi skaper problemer og konflikter  
477 for oss selv. Det blir vanskelig å administrere. Vi vet aldri hva vi skal gjøre. Jeg  
478 er for enten eller.  
479

480 Anine: Når du er med i sentralstyret, så er du medlem av sentralstyret, uansett  
481 om du er yngre eller eldre.  
482

483 Kjetil: Vi har en myndighetsgrense, som vi må forholde oss til.  
484

485 Dan-Raoul: Det er ikke en rett, det er et gode å få delta internasjonalt.

486 **Sentralstyrets vedtak:**

487 *"Espen, Anine og Ida utformer et dokument, med konkrete retningslinjer ,*  
488 *til hvordan dette kan håndteres, som det skal stemmes over på neste*  
489 *sentralstyremøte."*  
490

491

492

493

494

495

496



497 **Sak 59/10 Budsjett 2011**

498

499 Kjetil orienterer. Tidligere har inntektene fra HEF for det meste vært oppført på  
500 drift. Derfor er det mindre i år på denne posten, mens det øvrige er budsjettert  
501 på de ulike aktivitetene.

502

503 Er det budsjettert med for mye penger på filosofiseminar? Da kan vi overføre en  
504 del av pengene til sommerleir.

505

506 Diskusjon sommerleir og varekjøp.

507

508 Vi ønsker en ny % stilling, men vi har nærmest fått en ny stilling i året, siden  
509 oppstart. Vi bør begynne med denne prosessen med en gang. Eventuelt kunne  
510 man øke lønna til den nåværende ansatte? Kan man gå tilbake til ikke-  
511 fulltidshonorert? Eller finnes det løsninger med andre typer stillinger?

512

513 Dan-Raoul mener at man bør gå for mere stabile type stillinger, heller enn  
514 prosjektstillinger.

515

516 Kanskje bør man prioritere å outsource mer, brosjyrer, t-skjorter, etc.

517

518 200 000 til nye nettsider, - vi får nok noe støtte fra HEF, men ikke alt.

519

520 Forslag om å kutte regionale seminarer, og føres over til lønn.

521

522 HEF burde ansette en grafisk designer, eventuelt i samarbeid med HU.

523

524 Mari-Kristine kan begynne å tenke på arbeidet, en eventuell ny stilling. Vi  
525 snakker med Inger- Eline og Erik. Kan noen jobbe både for HEF og HU?

526

527 Er det en prioritet å få en liten stilling? Kan vi sette i gang dette før  
528 februarmøtet?

529

530 Anine: JA.

531 Ida: NEI. Vi må vite konsekvensene.

532

533 Grafiske design studenter?

534

535 Vi jobber videre med budsjettet på neste sentralstyremøte.

536

537

538 **Sentralstyrets vedtak:**

539

540 *"Foreløpig budsjett og prioriteringer for 2011 godkjennes."*

541

542

543

544

545

546

547



548 **Sak 60/10 Politiattest**

549

550 Anders orienterer. Vi ber om en restriktiv politiattest, i forhold til barn – og  
551 ungdom. Det er viktig ikke å bli blåøyd, selv om man har politiattest.  
552 Sommerleirsjefer skal også framlegge dette.

553 **Sentralstyrets vedtak:**

554

555 *“Det skal innføres krav om en begrensa politiattest for alle ansatte som*  
556 *skal utføre oppgaver som innebærer et tillits- og/eller ansvarsforhold*  
557 *overfor mindreårige eller mennesker med utviklingshemming.*

558

559 *Anders og Matias bes om å utforme retningslinjer for hvordan dette skal*  
560 *praktiseres i tråd med teksten over og hvilke paragrafer vi vil be om.*

561

562 *Ordningen trer i kraft umiddelbart etter at sentralstyret har godkjent*  
563 *denne.”*

564

565

566 **Sak 61/10 Eventuelt**

567

568 **T-skjorter** – Vi har hatt både hvite og svarte. Kanskje skal vi finne en annen ny  
569 farge i stedet for hvitt. Det er viktig å gi folk som jobbe med dette skikkelig  
570 tilbakemelding.

571

572 Lin-Marit, - kan være t-skjorteansvarlig. Alle sender Lin-Marit fem forslag innen  
573 neste uke.

574

575 **Webshop:**

576

577 Mari-Kristine kan ikke gjøre det. HEF har en webshop, men vi kan undersøke om  
578 vi kan sette det opp der likevel. Lin-Marit kan tenke seg å jobbe med  
579 webutvikling. Matias kan gjerne hjelpe til teoretisk. Webshopen bør ligge på  
580 våre nettsider, og den bør ser bedre ut enn HEF sin.

581

582 Hva skal ligge i webshoppene?

583

584 Det er mye arbeid med en webshop, det er ikke bare å sette den opp. Man må  
585 også bestille inn, levere varer, sende ut varer.

586

587 Noen webshopper kan sende ut, slik at vi kun må lage og bestille t-skjorter. Hvor  
588 mye koster dette?

589

590 Noen må lage et sakspapir til neste sentralstyremøte. Anine og Matias lager  
591 sakspapir på webshop, forslag til varer, arbeidsfordeling, økonomiske  
592 konsekvenser. Send forslag til Anine og Matias, dersom du har forslag.  
593 Sakspapiret må være hos AU før 22. januar, slik at arbeidsutvalget kan komme  
594 med innspill.

595

596 **Kåre beste lokallag!**

597

598 - **Aktivitet**



- 599 - **Ledelse**  
600 - **Engasjement**  
601  
602 **Egersund**, få, men engasjerte folk, vært media. Nye.  
603 **Kristiansand**, oppdaterte nettsider og aktivitet, jevnlige møter, inviterer folk og  
604 får med folk, endelig fått opp selvtillit.  
605 **Hamar**, - prøver alltid å forbedre seg, leverte økonomiboka i tide, inspirert til  
606 landsdekkende aksjon.  
607  
608  
609 Premie! At de kan få vise fram hva de gjør, de skriver noe om dette!  
610  
611 Spotify/wimp til alle i styret.  
612  
613 Ida, - Matias sitt forslag var veldig bra. Kan også si noe om dette på  
614 lokallagsverksted i mars.  
615  
616 Jevn flyt bør honoreres. Stabil og bølgeprisen.  
617  
618 Mediedekning.  
619  
620 Linea – mail og nettsider. Espen og Ida er med å skrive begrunnelse.  
621  
622  
623  
624 **Møtet avsluttes kl 11.00 med møtekritikk**  
625  
626 Godt og konstruktivt møte,  
627 Folk kan snakke nedlatende.  
628 Ordstyring.  
629 Lærerikt, kjekt.  
630  
631 Sak og ikke person.  
632  
633 Gjort mye bra, effektivt!  
634  
635 Kjempeflinke og kjempeeffektive.  
636  
637 Ikke gjenta om du er uenig!  
638  
639 God stemning.  
640  
641 Jeopardy!  
642  
643 Sosialt, men mer opplegg!  
644  
645 Alle flinke til å delta i rydding og matlaging.  
646  
647  
648  
649  
650



651  
652